
Romelanda UF PROTOKOLL Nr 06-2016
Romevi Hög 130
442 92 Romelanda 2016-06-20 § 75 – 88

Art Huvudstyrelsemöte 
Tid 18.30
Plats Romevi
Närvarande: Karl-Erik Engström, Maria Carlsbogård, Martin Lundborg, Thomas Thunberg, Katarina 

Eriksson

Ansvarig

§ 75 Öppnande

§ 76 Dagordning

§ 77 Föregående
        Protokoll

Kalle hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

Dagordning godkändes.

Föregående protokoll godkändes.

§ 78 Kansli info Fortsatta problem med taket till stora lokalen. Styrelsen beslutade 
att ta fram en ritning för att kunna räkna på vad ett takbyte skulle 
kosta.

RUF-dagen genomförd, många besökare och positiv respons.

Fotbollskolan genomförd med 115 deltagare. 

Ansökan lokstöd. Gå igenom lagens status och maila ut till 
ledarna.

Oklart från kommunen kring sommarjobbare. Kansliet kontaktar 
kommunen för att få besked.

Janne har ett möte med vägföreningen angående gräsklippning. 

Styrelsen pratar med Janne om hur föreningen kan stötta med 
gräsklippning under Jannes semester.

Maria pratar med Janne om hur det gått med kontakten med 
Folksam.

Martin/ 
Thomas T.

Maria

Janne

Janne

Maria

§ 79 Ekonomi Styrelsen gick igenom en aktuell resultatrapport.

Intäkterna från medlemsavgifterna ser fortsatt bra ut.

Styrelsen tittar på andra administrativa system än IdrottOnline.

Styrelsen beslutade att Linda Haglund Sandqvist 19800204-4843 
skall ha rättighet att göra föreningens bokföring.

Thomas T.

§ 80 Sponsring Styrelsen beslutade att ge dam och herrlaget uppdraget att 
arrangera en föreningsdag den 27 augusti eller 3 september vid 
ICA Maxi Kungälv.

Föreningen har fått en ny sponsor: Serneke.

Katarina



§ 81 Fotboll Av privata skäl så var tyvärr herrlagets tränare tvungen att med 
kort varsel lämna sitt uppdrag i föreningen. 2 nya tränare är 
rekryterade.

2 spelare från flicklagen uttagna till distriktslag/utbildningsläger.

Färre matcher än planerat för damlaget eftersom lag dragit sig ur 
serien och även ställt in matcher.

Flera lag i olika åldersgrupper har få spelare. Styrelsen beslutade 
att till hösten ta kontakt med andra föreningar i Kungälv för att se 
om intresse till samarbete finns.

§ 82 Innebandy Maria har kontakt med Fritid angående träningstid för laget

§ 83 Gymnastik Gymnastiken har bokat tider för 5 grupper i idrottshallen i Diseröd.

§ 84 Förenings-
organisation / 
Föreningsutveckling

Kan kommunen arrangera ett möte kring ansökningar till Allmänna
arvsfonden?

Prata med Susanne om stöd med ansökan till allmänna 
arvsfonden.

Styrelsen bjuder in Mats och Linda till nästa styrelsemöte för 
diskussion kring bildande av en innebandysektion.

Kalle och Katarina gick igenom vad som sagts på kommunens 
framtidsmöte.

Kalle

Thomas T.

Maria

§ 85 Övriga frågor Inget gemensamt arrangemang kring att visa EM-fotboll med 
kyrkan.

Få deltagare i em-tipset. Kan för lite marknadsföring vara en 
orsak?

RUF-info
 Se över sidan 2 med aktuell kontaktinformation.
 Skicka årsmötesprotokollet till Karin.

Maria

§ 86 Planering Huvudstyrelsemöten måndagar kl 18:30
15/8, 5/9, 3/10, 7/11, lördag den 26/11 11:00-16:00
Höstmöte onsdag 16/11 19:00 (ledarträff 18:30)
Höstens arbetsdag 17/9 09:00-13:00

§ 87 Nästa möte Nästa möte måndag 15/8 klockan 18:30.
För fika ansvarar: Kalle

§ 88 Avslutning Mötet avslutades

…………………………….. ………………………..
 
Kalle Engström Thomas Thunberg
Ordförande Sekreterare 
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